
UPITNIK ZADOVOLJSTVA STUDENATA 

Predavanja iz kolegija: Pomorsko i općeprometno pravo 

Ak. godina 2018/2019 

Nastavnik: prof.dr.sc. Nikoleta Radionov 

U provedbi upitnika sudjelovalo je 30 polaznika predavanja. 

 

1. Na koliko ste predavanja prof. Radionov prisustvovali? 

 

 

2. Zašto ste se odlučili prisustvovati predavanjima iz ovog kolegija? 

a) Zanimalo me područje 

b) Čuo/čula sam od starijih kolega da su kvalitetna 

c) Da lakše prođem ispit putem kolokvija 

d) Da lakše pratim seminar/vježbe iz ovog kolegija 

e) Nešto drugo 
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3. Izbor tema na predavanju je: 

 

 

 

 

a) Zanima me
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Izbor tema na predavanju je:



4. Priprema predavanja prof. Radionov je: 

 

Komentari: 

o Objavljivanje prezentacija i materijala na stranicama katedre je vrlo korisno te način 

predavanja sistematično prati gradivo te se naglašavaju bitne stvari. Profesorica nam je 

predstavila gradivo uz puno životnih primjera na način da smo kroz predavanja učili i 

sudjelovali. x11 

o Predavanja su mi uvelike olakšala shvaćanje gradiva. x5 

o Profesorica je aktualna s promjenama gradiva, a i sa svjetskim događajima koji se tiču 

ispitnog gradiva. Također, profesorica lako spaja vanjske događaje s gradivom pa se 

gradivo lakše zapamti. Profesorica se trudi da gradivo nije samo pamćenje činjenica već 

ih kroz komentare i rasprave sa studentima čini jasnijima. x3 

o Kvalitetne prezentacije pomažu u pripremi kolokvija i lakše je pratiti predavanje kada 

nam se unaprijed stave na web stranicu fakulteta. Literatura za kolokvije je isto tako 

objavljivana, kao i ostali rezultati vrlo brzo što stvarno olakšava rad. x2 

o Profesorica je na svako predavanje došla pripremljena. Sva predavanja su bila tečna i 

sadržajna, a predavanja su pratila gradivo kolokvija. x3 

o Što se tiče same pripremljenosti profesorice za predavanja, mišljenja sam da je taj dio 

korektno odrađen. Profesorica se trudila prenijeti znanje na zanimljiv način, u čemu je 

dobra. Isto tako ako je pojedine dijelove gradiva trebalo više puta objašnjavati nije joj 

bilo teško. x3 
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Priprema predavanja prof. Radionov je:



o Profesorica se potrudi približiti materiju svima, i onima koji ne mogu niti zamisliti život 

na moru. Potrudi se i u potpunosti objasniti svaki (i najmanji dio) gradiva i ima strpljenja 

za svakog od nas i za svako pojedino pitanje. Samo napomena – brod se veže, ali se ne 

parkira (dobronamjerni savjet kolegice iz lučke uprave). 

o Najbolja profesorica, najbolja predavanja i najbolji predmet. 

o Pohvaljujem prof. jer dolazi na vrijeme! 

o Prof. Radionov je prvi i jedini profesor na fakultetu koji je ujedno i pedagog. Njezine 

nastavne metode pune praktičnih primjera su izuzetne i kvalitetne. Prof. koristi 

kvalitetne prezentacije koje su korisne za pripremu ispita/kolokvija. Također, prof. 

pristupa predmetu interdisciplinarno – povezuje gradivo POP-a s ostalim granama 

prava. Također, često nas je savjetovala o nekim stvarima, vještinama i sličnom koje 

kao pravnici moramo poznavati. 

o Ovo su najzanimljivija i najkvalitetnija predavanja dosad. Slušala bih ovaj predmet svih 

pet godina faksa. Objašnjavanje gradiva kroz primjere je najbolja metoda i nešto što se 

tada dugoročno zapamti. Nije samo puko čitanje gradiva iz prezentacija ili knjige, što 

možemo i sami. 

o Daleko najbolja, najkorisnija i najzanimljivija predavanja od početka fakulteta. 

Profesorica je uspjela objasniti sve što treba, ispričati sve na zanimljiv način. Smatram 

da ovaj predmet uopće nije lagan kako se priča među studentima, stvar je u tome da 

način predavanja omogućuje da se većina toga zapamti na samom predavanju pa kasnije 

nema puno posla oko učenja doma. Uz to, profesorica je iznimno topla, vedra i draga 

osoba, kod koje bih voljela pisati diplomski sljedeće godine. Sve pohvale! 

 

5. Koje je Vaše mišljenje o nastavnim metodama korištenim na predavanjima prof. 

Radionov? 

o Sviđa mi se što uvijek na predavanju postoje prezentacije koje sadrže većinu gradiva za 

lakše praćenje, a onda uz to objašnjenje profesorice i primjeri. x8 

o Sviđa mi se način uključivanja studenata u samo predavanje, te davanje mnoštva 

primjera iz svakodnevnog života da studenti lakše shvate. Korisno je što često svi 

zajedno u dvorani razgovaramo i pokušamo dati odgovor na neka pitanja te što ponekad 

osim prof. i druge kolege daju odgovor i objašnjavaju ostalima. x5 



o Jako mi se sviđa što je profesorica koristila powerpoint prezentacije, ali mi se sviđa i 

korištenje dokumentaraca koje nam je profesorica nekoliko puta reproducirala. 

Apsolutno podržavam takav oblik nastave jer je zanimljiv i olakšava učenje. x5 

o Na predavanju je praktično imati i prezentaciju sa sobom zbog lakšeg praćenja, ali je 

čak i bez nje moguće vrlo lako pratiti u čemu profesorica priča. x2 

o Odlično objašnjava gradivo pa čak i doslovce nacrta ono što nije jasno. x2 

o Profesoricu smatram jednim od boljih predavača na katedri koja svojim znanjem, 

iskustvom i metodama uvelike olakšava shvaćanje i polaganje materije predmeta. x2 

o Nastavne metode su standardne, ali itekako adekvatne sa shvaćanje gradiva. 

o Odlične su. 

o Nemam nikakvih zamjerki. 

o Prezentacije pomažu u pripremi ispita i kolokvija. Posebno mi se svidjelo što smo za 

dio gradiva o onečišćenju mora pogledali dokumentarac. 

o Prezentacije su kvalitetne, profesorica uvijek ima zanimljivu povijesnu priču da nas 

uputi u gradivo, brine da isto shvatimo i spremna je i nekoliko puta objasniti. Dobije se 

puno informacija iz opće kulture, događaja iz svijeta što iznimno cijenim. 

o Profesorica je učinila ovaj predmet najzanimljivijim. Približila nam je pravnu uređenost 

i pravne probleme kroz primjere i navela nas na razmišljanje i samostalno zaključivanje. 

Nema zamjerki! 

o Iznimne metode, suvremene i prilagođene 21. stoljeću. Također, iznimno cijenim što 

nas je prof. poticala na interakciju na predavanjima. Profesorica je fenomenalan 

govornik i predavač, uvijek zanimljiva, a ipak poučna i puna autoriteta. Prof. nas je 

potpuno uvela u materiju predmeta i upoznala s predmetom da sam potpuno 

neočekivano zavoljela pomorsko pravo! 

o Moram naglasiti da je profesorica Radionov veliki pedagog i izrazito dobra predavačica 

te same pohvale za vođenje i održavanje predavanja. Najviše mi se svidjelo što je 

profesorica dopunjavala gradivo sa vlastitim iskustvom, praksom i zanimljivim pričama 

koje su mi proširile znanje i ujedno zaintrigirale za sami predmet i materiju.  

o Predavanja uvelike olakšavaju pripremu za kolokvije jer institute proučavamo na 

stvarnim primjerima, kompliciranije dijelove više puta ponovimo i općenito profesorica 

priča razgovjetno i ne žuri! Najviše mi pomaže to što je objašnjavanje temeljnih 

problema usporenijijm tempom objašnjavano i koristeći riječi koje razumijem. 

6. Kvaliteta izlaganja prof. Radionov je: 



 

Komentar: 

o Kombinacija gradiva, primjera iz stvarnog života i ostalim znanjem kojim raspolaže, 

profesorica vrlo kvalitetno izlaže materiju. x7 

o Profesorica naglašava na što treba obratiti više pozornosti kod učenja. x3 

o Prof. Radionov je pravo osvježenje među predavačima i smatram da je pravi primjer 

kvalitetnog profesora i predavača! x2 

o Ponekad budu veće digresije nevezane za gradivo. 

o 5+ 

o Ne bih je mijenjala. 

o Dobro je strukturirano predavanje počevši od općenitije problematike koja približi 

gradivo prema pojedinostima, gdje se opet uz veliku količinu specifičnih stručnih 

pojmova objasni i „laičkim“ rječnikom. 

o Voljela bih da je više profesora na fakuletu pripremljeno za predavanja i susretljivo kao 

prof. Radionov! 

o Žao mi je što studenti u većem broju ne pohađaju predavanja i dožive osvježenje na 

ovom faksu što se tiče predavanja!  

o Smatram da prolaznost na kolokviju najbolje pokazuje koliko kvalitetno studenti uče 

zahvaljujući predavanjima. 
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Kvaliteta izlaganja prof. Radionov je:



o Pohvalila bih metodu interakcije koju je profesorica koristila kontinuirano i dosljedno 

tijekom cijelog semestra. Smatram da nam takav pristup pomaže da razvijamo kritičko 

mišljenje. Također, veliki plus za korištenje latinskih izraza. Osobno mi se to jako sviđa. 

o Prof. nam se obraćala kao sebi jednakima, odnosno njezin pristup pun otvorenosti prema 

studentima dao nam je osjećaj da nas prof. jednako poštuje kao i mi nju. 

 

7. Jeste li uočili nedostatake u predavanjima prof. Radionov? 

o Nisam uočila/uočio nedostatke u predavanjima. x18 

o Nisam, sva predavanja su bila sadržajna i zanimljiva. 

o Jedina primjedba – višestruki točni odgovori u esejima. 

o Predlažem promijeniti pozadinu na prezentacijama. Možda bi bilo najbolja bila bijela 

pozadina i crna slova, kako bi lakše učili, jednom dok isprintamo. Također, primijetila 

sam da se profesorica ponekad ne slaže s tuđim razmišljanjima, pri čemu misli da je još 

uvijek u pravu. No to niti nije nedostatak, budući da je takav pristup eminentan 

pravnicima. 

o Ponekad predavanje može trajati i malo kraće od 3 sata. 

o Jesam, ali zanemarujuće male. Zaista moram naglasiti da sam inspiriran što sam 

pohađao predavanja prof. Radionov i jako zadovoljan svime vezanima uz predavanja i 

profesoricu. 

o Zapravo i nisam. Najinteresantnija na 4.godini. 

o Nisam, nekad su mi samo uvodni dijelovi predavanja bili dugotrajni. 

o Kada žednom čovjeku ponudite vodu, on vjerojatno neće prigovarati kvaliteti te iste  

o Ponekad postoje digresije na predavanju pa ostane manje vremena za obrađivanje 

gradiva. 

o Malo me iznenadila težina kolokvija, bude dosta caka i zamki na pitanjima, ali ok je to 

budući da se sve to prethodno dobro obradi na nastavi. 

 

 

 



8. Ima li elemenata u predavanjima prof. Radionov koje biste posebno istaknuli ili/i 

pohvalili? 

o Puno primjera i dobar prikaz prakse. x13 

o Profesorica naglasi ono što je najvažnije te po potrebi dodatno objasni ako misli da 

nismo shvatili. x8 

o Pohvalio bih volju profesorice da pokrene rasprave sa studentima i kvalitetno u njima 

sudjeluje. Također, prof. uvažava svako mišljenje čime je stvorena atmosfera u kojoj se 

studenti vole javiti i prokomentirati trenutnu temu. x6 

o Crtanje na ploču međusobnih odnosa svih sudionika jednog plovidbenog pothvata – 

strelice, podcrtavanja koja olakšavaju čitanje udžbenika i omogućuju shvatiti bit 

instituta. x2 

o Prof. Radionov je pristupačna i uvijek nasmijana što se danas rijetko viđa. Takvim 

pristupom potiče studenete da dolaze na predavanja. Posebno bih pohvalila profesoricu 

što joj nije problem i više puta pojasniti ono što nam nije jasno. 

o Upotreba dokumentaraca i isticanje zanimljivih primjera iz stvarnosti na temelju kojih 

je profesorica objašnjavala gradivo (npr. Costa Concordia). 

o Atmosfera je opuštena, puno se radi i uči, ali ponovno bih pohvalila sve primjere i 

životne lekcije koje je profesorica ispričala. 

o Cjelokupni dojam predavanja je odličan. Interakcija je bila sjajna, prof. prisutpačna i 

otvorena, poticala nas je na logičko zaključivanje i razmišljanje. Uz ovu divnu 

profesoricu sam jako zavoljela ovaj kolegij. 

 

9. Navedite Vaše prijedloge eventualnih izmjena/poboljšanja u predavanjima prof. 

Radionov! 

o Ne trebaju nikakva poboljšanja. x10 

o Na predavanja dovesti ljude iz prakse da oni objasne i komentiraju svoj pogled na neku 

temu. x3 

o Dokumentarac koji smo gledali bio je veoma zanimljiv i možda postoji još takvih 

dokumentaraca koji bi nam mogli pomoći shvatiti gradivo. x2 

o Mislim da bi bilo najbolje da prezentacije na stranici katedre budu što jednostavnije s 

bijelom pozadinom i tamnim slovima. x2 



o Volio bih da određene dijelove gradiva prate dodatni materijali. Primjerice, dok se 

obrađuje gradivo vezano uz teretnicu., da primjerak isprintane teretnice kruži po dvorani 

među studentima. Tako bi gradivo postalo manje apstraktno, a time odmah i 

razumljivije. x2 

o Ponekad smanjiti digresije s teme predavanja. 

o Možda u cjelokupni ciklus izlaganja uključiti studijski posjet nekoj ustanovi relevantnoj 

za taj predmet (zračna luka, pomorska luka, brodogradilište, osiguravajuće društvo i sl). 

o Još više zanimljivih rasprava oko zakonodavnih novina i svih njihovih besmislica (kao 

famozni ug.o prijevozu u pisanom obliku u cestovnom prijevozu). 

o Možda izdvojiti koji sat za rješavanje praktičnih problema, obzirom da je najveći dio 

predmeta privatnopravne prirode. 

 

10. Vaša opća ocjena predavanja je: 
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Opća ocjena predavanja 4,96



11. Vaš dodatni komentar vezan uz nastavu iz kolegija Pomorsko i općeprometno pravo: 

o Preporučam svim kolegama dolazak na predavanja iz ovog kolegija jer uvelike olakšava 

i ubrzava savladavanje gradiva. Kolokviji su dobro koncipirani, a gradivo jako 

zanimljivo uz minimalnu razinu apstrakcije! x2 

o Iznenadilo me ovo predavanje, tj. predmet i način vođenja predavanja. Definitivno se 

olakša razumijevanje instituta i samim time i učenje. Ugodno sam iznenađena. 

o Izrazito sam zadovoljan što sam pohađao predavanja ovog kolegija. x2 

o Možda ne bi bilo loše da se napravi Merlin za kolegij iz pomorskog i općeprometnog. 

Vrlo je jednostavan za korištenje, a svaka obavijest koja se stavi na Merlin dolazi na e-

mail pa je tako lakše pratiti kada su stavljene nove prezentacije ili obavijesti. Puno je 

bolji sustav od stranice fakulteta, a do sad sam imala samo pozitivna iskustva. 

o Iznenađena sam koliko me zainteresirao ovaj kolegij čemu je pridonijelo i prijateljsko 

odnošenje profesorice. 

o Super katedra! Pristupačna i otvorena. Svi nastavni materijali na internetu, ažurni 

rezultati kolokvija, zanimljive teme.. Iako smo prof. Jasenka Marina imali samo na 

jednom predavanju, i on je na nas ostavio dobar dojam! Sveukupno: slušanje i polaganje 

POP-a bilo je divno iskustvo i nedostajat će mi Vaša predavanja! 

o Pohvalila bih doc. Savić koja je odradila vrlo kvalitetan posao na vježbama! 

o Jedan od rijetkih predmeta u dosadašnjem dijelu mog studiranja zbog čijeg sam načina 

predavanja sa zadovoljstvom dolazio na predavanja i odlazio iz njih. 

o Super ste! 

o Šteta što ostali kolegiji nisu ovako zanimljivi, i predavanja su im tako dosadna i 

zatupljujuća. 

o Mislim da su predavanja korisna obzirom da olakšavaju učenje predmeta i omogućuju 

polaganje putem kolokvija. 

o Zahvaljujem se profesorici što mi je ovaj kolegij učinila najdražim na fakultetu i 

pomogla mi u odabiru područja kojim se želim baviti u budućnosti. Ovakva je nastava 

unijela pravo osvježenje na četvrtoj godini. 

o Toliko je kvalitetno i zanimljivo da moja obitelj već zna kojim danima imam POP i 

čekaju da im uzbuđeno prepričam nešto zanimljivo što sam naučila. Definitivno želim 

pisati diplomski rad iz ovog područja i baviti se time u životu. Hvala Vam! 

o Najugodniji kolegij do sada, sve pohvale profesorici i katedri. 



o Svaka pohvala! Moje nerazumijevanje i potpuna neupućenost u ovaj važan dio prava je 

izmijenjeno. Također puno priča s predavanja čula je i moja obitelj. I njima su sad neke 

stvari jasnije. 

o Jedan od rijetko konceptualno smislenih predmeta na ovom fakultetu. 

o Proširite svoj način predavanja i vođenja predmeta na druge katedre! Sve pohvale! 

 

 

 

 


